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In de bestuursperiode 2014-2018 zijn na een intensief participatietraject de plannen voor de herinrichting van de 
Generaal Spoorlaan opgesteld en in uitvoering gebracht. Tijdens dit participatietraject is onder meer veel aandact 
besteed aan de herinrichting van de bermen aan de Generaal Spoorlaan met veel aandacht voor kleurrijke 
bodembedekkers wat zou bijdragen aan een goede biodiversiteit en prettig straatbeeld.

Bij onze fractie zijn verschillende vragen binnen gekomen van omwonenden die tot op heden weinig zien van 
heringerichte bermen terwijl de nieuwe ingerichte Generaal Spoorlaan al een tijd geleden is opgeleverd. Het 
huidig beeld is ook niet meer dan een ongelijk gemaaid grasveld onder de bomen.

Op grond van artikel 44 van het Reglement van Orde willen wij daarom de volgende 
vragen stellen

1. Kunt u een beschrijving geven van de plannen voor de inrichting van de bermen langs de nieuwe Generaal 
Spoorlaan zoals die na de participatie in het definitief ontwerp is vastgesteld?

2. Is het juist dat de voornoemde plannen voor de berminrichting nog uitgevoerd moeten worden? Zo nee, gaarne 
motiveren. Zo ja, waarom laat het zich zo lang op zich wachten en wanneer staat de uitvoering nu gepland?

3. Kunt u een beschrijving geven, graag aangevuld met wat beeldmateriaal, hoe de definitieve herinrichting van de 
bermen langs de Generaal Spoorlaan er nu uit gaat komen te zien?
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